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PROTOKOŁ NrX/2011

z obrad sesji Rady Gminy Górno odbyĘch w dniu 16 września 2011 roku w
lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję tozpoczęto o godz.13.00 zakończono o godz.15.00
Lista obecności radnych na sesji w zńączentu,
W sesji ponadto udziałwzięli:

1. Pan Przemysław Łysak - Wójt Gminy
2. Pan Paweł Marwicki - Wicewojt Gminy
3. Pani Halina Cedzyhska - Skarbnik Gminy

oraz kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych UG, jak równiez sołtysi wg
załączanej listy.

Projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.
2. Przyjecie porządku obrad sesji.
3. Przyjecie protokołu zpoprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

Il zmianw buc}żecie gminy na2aL1 rok,
2l wprowadzenia zmiany do uchwaĘ w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej,
3l zmiany do Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,
4l zmiany do uchwały Nr XIV/7 5107 z dnia 31.10.2007r w sprawi utworzenia
obwodów głosowania, określenia granic, numerów oraz siedzib.

5. Informacja Wójta z dzińalności międzysesyjnej.
6. Interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje.,\/ 8. Zamknjęcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ad.1. Dziesiątąsesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Grzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy, ktory stwierdził, że w sesji bierze udział 15

radnych - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.2. Porządek obrad sesji Rada przyjęła jednogłośnie lL5 za!.

Ad.3. Protokół z poprzedniej sesji radni przyjęli jednogłośnie /15 zal.

Następnie głos zabrał pan Romuald Sadowski ktory r}oĘł na ręce Wojta
podziękowania i wręczył dyplom uzrartiaza organizację zbioru ksią,zek na



gminy, a szczególnie dla Szkoły Podstawowej w Gornie dla dzieci mieszkających na
Litwie. Nadmienił, żę akcja ta była prowadzona w m-cu maju na terenie całego
naszego województwa,

Ad.4. 1. Zmiarry w buctźecie gminy na2Ot1 rok przedstawiła pani Halina Cedzyńska
skarbnik Gminy, która poinformowała, ze w zwiąpku z otrzlrmaną dotacją celową w
ramach programu zudzińem środków unijnych,,fJczymy się dla lepszej przyszłości"
program realizowany przęzZespół Szkolno - Przedszkolny w Cedzynie zwiększa się
dochody i wydatki bu&źetowe o kwotę l97.137 zł. Dokonuje się takźe przeniesień
środkow w dzińach: bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poz. 13.000 ńw dziale
oświata i wychowanie 79.850 w t5rm na wynagradzenia dla nauczycieli punktow
przedszkolnych 70.060 złiw dziale pomoc społeczna 9.763 zŁrazem na kwotę
102.613 zł. V/ zvlviązklJ zę zmianami w budzecie aklualizuje się załączniki nr 3 i 5 do
uchwały budżetowej zgodnie zzał.w 4 i 5 do niniejszej uchwały.
Projekt uchwały w sprawie zmian w budzecie gminy na 2011 rok przedstawił pan
Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za ljedno$ośnie/ podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr X/72lż011 w zaŁączeńl.

żl Pani Skarbnik Gminy poinformowała, żę w związku z realizacją programu
przyjętego w poprzedniej uchwale realizowanego ptzez dwa lata musi być takZe
program ten wpisany w zńnr 4 /wykazprzedsięwzięć/ do prognozy finansowej
gminy nalata2an-2a22.
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej na Iata20II - 20ż2 przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za ljednogłośnie/ podjęła wlw uchwałę.
Uchwała NrXl73l201l w załączentu.

3l Zmianę do Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła pani
Darruta Sobczyk kierownik GOPS, poinformowała, ze wypłaty gotowkowe GOPSu
realizuje tęrazBS Górno, zgodnie zzńęceniarni RIO w związku ztym wprowadza
się zapis w Statucie GOPS ,, w § ż6 wypłaĘ gotowkowe realizuje BS Daleszyce -
Górno".
Projekt uchwały w sprawie zmianw Statucie GOPS przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Ra&a Gminy w głosowaniu 15 za ljednogłośnie/ podjęła w/w rrchwałę.
Uchwała Nr Xl7 4l20l l w zńączeniu.

4l Zmiany do uchwaĘ Nr XIV/75107 w sprawie utworzenia obwodow głosowania,
określenia granic, numerów oraz siedzib komisji przedstawił pan Paweł Marwicki
wicewojt Gminy, który poinformował, ze chodzi w tej uchwale jedynie o zmianę
nazewnictwa siedzib komisji w zwiąąku zprzeksńałceniem szkoł w zespoĘ,
Siedziby komisji pozostająw tych samych obięktach i tak zamiast zapisu,,Szkoła
Podstawowa w Beczkowie" będzie zapis ,,Zespoł Szkół w Beczkowie" zmiana
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dotyczy 4 placowek.
Projekt uchwały w sprawie zmiany do uchwaŁy Nr XIVl75l07 z dnia 31.10.2007

roku przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy rv głosowaniu 15 za jedtogłośnie podjęła wlw uchwałę.
Uchwała Nr X/75l2011 w zńączeńu.

Następnie głos zabrała pani Ewa Krajcarz dyrektor Zespołu Szkolno -
Przedszkolnego w Cedzynie, która zapoznałaradnych z progrźrmem ,,Uczymy się dla

lepszej przyszłości", umowa na rcalizacje projektu została podpisarra 1 września 2a1t1

ze Swiętokrzyskim Biurem Rozwoju Regionalnego na realizację tego programrł.

Okres reńizacjiproglamu od 1.09.2011 do 3|.07 .2013 roku na kwotę 509.96a zł.

Program obejmuje ż554 godzin zajęó dydaktycznych, będzie to 10 dziŃńpoza
lekcyjnych m.in. nauka języka angielskiego przez okres dwoch lat dla wszystkich
dzięci w 6 grupach, nauka językaniemieckiego klasy IV-VI w dwóch grupach, kazda
klasa będzie miała zajęcia zmatemaĘki 1 godzina tygodniowo, jedna godzina zajęÓ

przyrodniczych, zajęciaz informatyki 1 godzina w tygodnirr, zajęcia dla dzieci z
orzęczęniem lekarskim, zajęcia logopedyczne, koło młodego humanisĘ w klasach

lV_vI. Program obejmuje takżę zielona szkołę - 5cio dniowy wyjazd dzieci na

początku wakacji, równiez 15 wyjazdow edukacyjnych /historyczne, krajoznawczel t

2 wyjazdy dwudniowe.
Na zakończenie zaprosiła wszystkich radnych na rrroczyste otwarcie obięktu

szkolnego w Cedzynie w dniu 30.09.201I na godz.10.00.

Pan Przewgdniczący i pan Wójt podziękowali pani Dyrektor za zaangażowanie się w
przygotowanie projektu i pozyskanie środkow dla szkoĘ.

Ad.5. pan Wojt Gminy ńoĘł informacj ę z dzińalności w okresie międzysesyjnym,
nadmienił, żę w okresie tym wydał 8 zarządzeń w tym o powierzeniu obowiązkow
dyrektora SzkoĘ Podstawowej w Wbli Jachowej , świadczenia usług w Przedszkolu

w Cedzynie, tu nadmienił, ze nasze przedszkole czynne jest 10 godzin dziennie w
tym 5 godzin bezpłatrrie i 5 godzin płatnych, miesięcznie odpłatność za pobyt dziecka
w przedszkolu to kwota 12a zł w zwią,zku z tematem poruszanym prz;ez media o

wysokich odpłatnościach zaprzedszko|a,uważaze kwota IZa złjest do przyjęcia i w
miarę realna.
Jeśli chodzi o inwestycje była kontrola zlJrzędu Kontroli Skarbowej - rozbudowa

szkoĘ w Cedzynie, kontrola wypadła dobrze nie ma zalecei. Sprawa następna to

problem z ustaleniem lokalizacjiprzepompowni w m. Górno pĄekt kanalizacji jest

w trakcie uzgodnień, w związku ztymna2 pńdziernika jest ustalony termin
zebraniawiejskiego, jeśli nie będzie miejsca na przepompownie,każdy będzie miał
przepompownie ciśnieniową. Tu pan Wojt poinformował o nowym programie

NFOSiGW w zakresie budowy aczyszczalni przydomowych, jego realizacja do 2015

roku, dofinansowanie inwestycji w 90% ztega 45oń dotacji i 45% preferencyjnego

kredytu, udziŃ środkow własnych I0%. Beneficjentami mogąbyć samorządy,
związ!<tkomunalne, budowa tych oczyszczalni mozliwa jest w miejscach faktycznie



pozbawionych możliwościwłączenia do sieci kanalizacyjnych, to prosi o wspÓłpracę

radnych i sołtysow zmiesrkańcami.
W dniu 4,ag.2011z inicja§wy Stowarzyszenia Przylaciół Gminy Gorno odbyła się

zbiorka krwi w Skorzeszycach, 33 1 krwi oddało 74 dawcow, ztego tytuŁu

otrzymaliśmy podziękowania od dyrektora Centrum Krwiodawstwa pana

Stalmasińskiego zazarganizowanie akcji, jesteśmy na III miejscu w wojewodźwie.
Był wezwany nadyscyplinę finansów w RIO w Kielcach za opóźnienia w
dostarczeniu spraw ozdń do RIO - sprawozdania finansowe były przekazywane

nawet z 18 dnio\ilym opóźnieniem, udzielił stosownych wyjaśnień w tej sPrawie.

W dniu 1 września była delegacja rodziców dzieciz Górna w sprawie podziału na

dwa oddziaĘ klasy pierwszej jest 29 dzieci, a było 31 klasa zostńapodzielona, w

dniu 5 września uczestniczyłw posiedzeniu Komisji Oświaty. W dniu 6 wrzeŚnia

była kontrola w mięszkaniu służbowym w Górnie /sprawa pieskow, temat juz zflany z

póprrednich sesji/, spra\Ma bardzo trudna, dzieci i mieszkańcy wypowiadają się, że

iigUoją przechadzić, to sąwielkie trudności i albo panizrezvgnuje zuciĘliwości, a
jeżelinie to należy podjąć inne kroki.
odbyły się dwa zębraniawiejskie w Skorzeszycach i Krajnie, jako wojt jest

zadowolony zichprzebiegu, mieszkańcy chcątakich spotkań. Następnie w dniu

12 wrzęśniabyłanarada z dyrektorami szkół na roąoczęcie roku szkolnego, równiez

w tym dniu w Leszczynach strazacy OSP wspólnie z KGW uzgodnili zasadY

użftkowania nowej świetlicy wiej skiej . W dniu 1 4 wrzęśn ia razęm z wójtem z Bielin
był w w Warszawie w Generalnej Dyrekcji Dróg i Autosfrad w sprawie dalszego
pizebiegu drogi ekspresowej s_74, nadmienił, ZebyĘ konsultacje społeczne w tej

sprawie w 20ffi roku, zapomń się z raportem /były przewidziane 4 warianty,

wszyscy zainteresowani opowiedzieli się zawańantem 6.4,P" - następny etaP to

Cedzyna- Wola Jachowa. Nadmienił, tu, żę zainteresowanie poprzednich władz
gminy było małe , z gminościennych w konsultacjach brali udział wojtowie, czego

Óowodem są ich podpisy, u nas tylko pani kierownik B. Wołczyk, a sprawa ta jest

bardzo wuźma dla gminy.
W dniu 24 września będzie odbior samochodu strazackięgo dla OSP Wola Jachowa,

na który dostaliśmy 350.000 zf doflnansowania.

Ad.6 i 7. W interpelacjach głos zabrall

1 , Pan przewodn iczący Rady Gminy Grzegorz Skiba ząoznał Radę z pismami 3

nauczycieli z DN z Bęczkowa w sprawie wykupu mieszkań.
pan Wojt nadmienił, że wszyscy mieszkańcy domów nauczyciela wnioskują o
ich wykup.
Pani Barbarakaczyńska kierownik SZOS poinformawała, że ze wszystkich
domów nauczyciela wpĘnęły podania o ich sprzedaż, sątakze podania w
sprawie ich remontów

2. pan radnyAndrzej Łakomiec stwierdził, żenaLeży się nad tym tematem

zastanowić, on dowiedział się o tej sprawie tęraz a chodzi o Bęczkow.



aJ.

4.

5.

6.

Pan Paweł Marwicki wicewojt Gminy nadmienił, że sąto mieszkania
służbowe, mają do nich prawo nauczyciele zgodnie z ustawa prawo ochrony
lokatorów, jak równiez z KN, opuśció je mogą jedynie na własne Ęczenie l
jeśli sam lokator nezygnuje/, ewentualnie wyjątek lwandalizm. dewastacja
mieszkania/.
Pani radna Dorota Kot stwierdziła, ze panie które składająpodania sugerują ze
płacąza mieszkania, a w zamian oczekująremontów, dotychczas stawki
czynszvbyfu bardzo niskie, dopiero od dwóch lat się zwiększył czynsz, niech
same zacznąręmontować, coś robić, trochę własnej inicjaĘwy i np. zwolnic
ich z tych opłat na rok.
Pani kierownik poinform awała, że w roku 2008 Wójt Gminy zarządzeniem
podwyższył cĄrnszzalm2 pow.mieszkarria do kwoty 3.00 zł.
Pan przewodniczący Rady Gminy nadmienił, ze podania te zostanąprzekazane
do merytorycznych Komisji Rady Gminy celem ich przedyskutowania i
wydania opinii.
Pani Aneta Dudzik wiceprzewodnicząca Rady Gminy zgloslłaproblem jednej

mie szkanki Cedzyny, która zastńa wysiedlon a, przy budowaniu trasy s-74
jednak zewzg\ędt} na spory spadkowe, będzie składać wniosek o mieszkanie
socjalne, temat bardzo trudny należy rozmawiać z GDDKiAw tej sprawie.
Pan Banak mieszkanięc Radlina ponawia sprawę założęnia wysokiej siatki
ogrodzeniowej od jego strony na boisku ,,Orlik" w Radlinie zg}asza
zamontowanie ekranów i kamer na obiękcie, on nie może wyjść na swoje
podworko, o godz. 20 nię ma juz osoby odpowiedzialnej za boisko, daje pilota
grającym iidzie do domu miał obiecane w m-cu czerwcu, że to będzie
wykonane.
Pan przewodniczący Rady Gminy nadmienił, ze sam osobiście sprawdzał na
miejscu zabeąieczenie sam wnioskował o zamontowanie piłko chwyfu, co
zostało zrobione.
Pan Wicewojt Gminy nadmi enlł, żę wszystko na boisku zostało wykonane
zgodnie z projektem, obiekt zgodnie zprzezilaczeniem jest wykorzysĘwany
przęz młodzież z całej gminy, mamy zatrudnionych dwoch animatorów, ktorzy
są odpowiedzialni za obiekt i ze swoich prac składają sprawozdania, praca do
godz.21.00.
Pani Teresa Szlufik sołtys z Górna Parcele zgłaszaproblem zasypania ubytkow
na drodze unijnej, jak rownież zamantowanie przed zima słupkow
odblaskowych, informuje takze, żeFirmaLECH nie sprząta drogi po swojej
produkcji.
Pani radna Jarrina Rubak zglasza dokończenie wykonania odwodnienia 200m
w kierunku Woli Jachowej przy drodze powiatowej w Gornie, pyta takżę a

wygospodarowanie pomieszczeńw szkole na przedszkole w Górnie.
Pan Edward Waldon sołtys z Podmąchocic z$asza dołozenie asfaltu na

rozjeżdzie, została dziura w drodze , pyta równiez o drogę od p. Jaworskiego
temat już z$aszany wcześniej.

7.

8.

9.



10.Pani sołtys zKrajnaPierwszego Cecylia Krawczyk z$aszauprzątnięcie śmieci
na ,,Kamieńcu" tam przechodzi szlak turystyczrry, jak rowniez wycięcie
krzakow na tej drodze.

ll.Pan radny Andrzej Łakomiec zapytń co z zabezpieczeniem wyjazdu na
piaskownię, wojt na zebraniu wiejskim obiecał, ze sprawę załatwi, nalezy
ustawić tablice i przekopać rów wzdbt;ż brzegu przy samej piaskowni, on
wskaze gdzie ma być kopany.

Na w/z interpelacje wycze{pujących odpowiedzi odpowiedzi udzielił pan Wojt
Gminy.

Następnie głos zabrał pan Dariusz Skiba radny Rady Powiatu poinformował radnych,
ze będąkontynuowane prace cąrszczenie rowów przydroźnlych przy drogach
powiatowych na terenie gminy, będzie wykonywał p. Pioro /kwota 30.000 ńl, będzie
robiony remont cząstkowy drogi powiatowej w Krajnie Parcele, droga Krajno
Zagarze wniosek do ręalizacji w zan roku, poinformował, że jest nabór wniosków
na prace interwencyjne PUP oftzymał 90.000 zł -Urząd Gminy już ńoĘŁ tŃi
wniosek. Sprawa najwazniejsza to wręczył panu Wojtowi porozumienie w sprawie
budowy chodnikow w pasie dróg powiatowych w m. Beczków na odcinku 1200m i w
Leszczynach na odciŃu 1600m po prawej stronie i 600 m po stronie lewej,
inwestycja ma być realizowana w 2a12 roku.

Ad.8, Po wyczerpaniu się wszystkich punktów porządku obrad sesji pan Grzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy zar/rnfi obrady dziesiątej sesji Rady Gminy.

Na tym protokoł zakończono i podpisano.

protokohnt
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